
Input vedr. Tryghedsløft: 

 

Indkomne svar vedr. tryghedsforanstaltninger fra Vanløse på den 2. ende, 4. juni 2016. 

1) Jeg er utryg på Hanstholmvej ved Hyltebjerg Skole, grundet at gadebelysningen er skjult i træerne 

ved skolen. 

a. Det er utrygt og man kan ikke se, om der er ujævne fliser. 

b. Kan lamperne flyttes, eller kan træerne beskæres kraftigt? 

2) P-pladser Bogholder alle/Jernbane Alle. 

3)  Vanløse Station. 

4) Elevator ved stationen, hvor folk tisser i elevatoren. 

Indkommet via mail, hjemmeside, Facebook etc. 

Hej lokaludvalg, 
 
Det er med glæde at vi læser at der er afsat midler til at skabe mere tryghed i 
Vanløse. 
 
Vi vil gerne bidrage med et forslag om at gøre vores dejlige Grøndalspark, fra 
Grøndals parkvej til godhåbsvej endnu mere brugbar ved at sætte lysstandere op, 
gerne på samme måde som på Frederiksberg siden. 
Som parken er nu uden lys bruger vi den meget begrænset efter solnedgang. Både os 
som forældre såvel som vores børn føler sig ikke trygge ved at gå rundt i parken 
uden lys om aftenen. 
Lys i parken vil være en stor glæde for os alle. 
 
Mvh 
Tina & Martin Poulsen 
Åløkkevej 6 
Mobil 30754234 
 
Hej med jer 

Sikke et godt initiativ! 

Jeg synes, det er lidt utrygt oppe ved banen på Jyllingevej station. Det er mest lige omkring hjørnegrunden 

og under broen.  

Derudover synes jeg, at der er ret mørkt, ofte virker lyset ikke, langs med Damhussøen mod Rødovre på 

stien, hvor man ofte går/cykler.  

Det er super, hvis det kan komme med i puljen.  

Bh. Helle 

Kære lokaludvalg 

 



Jeg vil gerne foreslå belysning langs stien i Grøndalsparken.  

 

Jeg finder Grøndalsparken utryg i mørket - specielt i vinterhalvåret, hvor der jo er mest mørke. Jeg 

kan med misundelse kigge over sporene og se, at Frederiksbergsiden af parken er belyst. 

 

Med venlig hilsen 

 

Søren og Jette Torp-Pedersen 

Kære Vanløse Lokaludvalg 

 

Jeg er 84 år og går flere ture hver dag med min hund i Grøndalsparken (ved Grøndal Station). Jeg 

er utryg i parken, når det er mørkt, og savner belysning langs stien i parken.  

Jeg går så en temmelig stor omvej for at komme over på Frederiksbergsiden, hvor der er 

belysning. Jeg synes også Københavns Kommune skulle have råd til belysning i parken. 

 

Med venlig hilsen 

Birte Sørensen 

Anne Vestergaard Andersen 
lys i grøndalsparken (den sydlige ende) 
 

Hej 

Grundet artiklen, hvor er du utryg henne, så vil jeg gerne gøre jer opmærksom på vejen, Jydeholmen.  

Der er ingen bomb eller fodgænger overgang og folk kører som vanvittige her, selv busserne har meget fart 

på og det er ikke mere end 3 uger siden at en bil kørte ind på fortorvet og ind i en husmur med høj fart.  

Det er ikke rart at krydse, Jydeholmen, når der helt nede fra jernbane alle, ned til Ålekistevej, ikke er et 

fodgængerfelt eller bomb til at få bilister til at sænke farten. Så det kunne være rart. Og muligvis også en 

cykelsti på strækningen, ville ikke være dårligt. 

 

Hilsen  

Bettina Sommer, Jydeholmen. 

 

 


